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Tehy Etelä-Savon RAKE (rakenneuudistustyöryhmä) kannanotto Etelä-Savon 
hyvinvointialueen palvelu- ja tuotantosuunnitelmaan 

 

Savonlinnan sairaalakampuksen tulevaisuuden puolesta: 

- Toivomme, että Eloisan päätöksenteossa otetaan huomioon Savonlinnan alueen 
osaaminen ja toimintamahdollisuudet. 
 

- Henkilöstö tulee olla koko ajan mukana viestinnällisesti, kun päätöksenteko etenee. 
 

- Sairaalakampuksella on paljon muutakin toimintaa, joihin hyvä kiinnittää huomiota, 
kun mietitään yhteistyötä ja palvelurakennetta Eloisalla.  
 

- Kahden sairaalan malli takaa palvelujen tasapuolisen saatavuuden 
hyvinvointialueellamme, mikä on ollut yksi soteuudistuksen tavoite. 
 

- Kahden sairaalakampuksen tarvetta perustelee alueemme pitkät etäisyydet, 
vesistöt, sekä vapaa-ajan asukkaiden ja matkailijoiden määrä. Koemme tämän 
potilasturvallisuusriskinä osaltaan! On hyvä ottaa huomioon terveydelliset, 
taloudelliset ja sosioekonomiset vaikutukset, jos asiakkaan/potilaan hoito viivästyy. 
 

- Savonlinnan sairaalan mahdollinen määräaikaisuus heikentää lääkäreiden ja 
hoitajien rekrytointia ja työntekijöiden pysyvyyttä. 
 

- Lisäksi sairaalan pysyvyys on olennaista alueen terveydenhoitoalan 
koulutuspaikkojen kannalta (erityisesti XAMK, mutta myös Samiedu, Esedu ja 
DIAK). 
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